
 

 DAVORKA MOSLAVAC FORJAN: 

 - Zahvaljujem. Dobro jutro svima! 

 Moje današnje pitanje odnosi se na akciju kontrole mikročipiranja pasa koje je 4. 

listopada na Međunarodni dan životinja predstavljeno na preskonferenciji u Gradskoj upravi. 

Inače ovo pitanje sam bila postavila i na Odboru za poljoprivredu, šumarstvo i vodno 

gospodarstvo, međutim nisam dobila odgovor. 

 Naime, prema Zakonu o zaštiti životinja iz 2017. godine za kontrolu mikročipova kod 

pasa zaduženi su komunalni redari. U Zagrebu komunalnih redara trenutno ima između 150 i 

160 od kojih su samo malobrojni komunalni redari za životinje.  

Čitača mikročipova, dakle aparata koji čitaju mikročipove ima 10 komada za cijeli grad tako 

da se u startu nameće pitanje provedbe ove akcije.  

 U međuvremenu Komunalno redarstvo za životinje održalo je edukaciju za svoje kolege 

i kolegice tzv. obične komunalne redare o upotrebi čitača čipova i pravilima ponašanja sa psima 

a navedenoj edukaciji je bilo prisutno svega 30% komunalnih redara. Od najave akcije prošlo 

je dva mjeseca a prema informacijama s terena koje ja imam akcija se ne provodi.  

 Održanaje još jedna preskonferencija na Peščenici na kojoj su dva komunalna redara 

demonstrirala kontrolu mikročipova i to je prema informacijama koje su meni dostupne jedino 

postupanje komunalnih redara u cijeloj akciji koja traje dva mjeseca.  

 Također je nepoznato na koji se način prikupljaju i obrađuju podaci koji su dobiveni 

kroz provedbu ove aktivnosti. 

 Dakle, ovim putem molim gospodina Jaića, pročelnika Gradskog ureda za poljoprivredu 

i šumarstvo, da mi dostavi pisano očitovanje s podacima o dosadašnjim rezultatima akcije a 

poglavito koliko je kontrola provedeno do sad s podjelom po kvartovima, koliko je pritom bilo 

čipiranih a koliko nečipiranih pasa, koliko je prijava upućeno Veterinarskoj inspekciji zbog 

nečipiranja te koliko je kazni ispisano… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …temeljem nadzora komunalnih redara u okviru ove akcije. Zahvaljujem. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zahvaljujem zastupnice. Dakle, tražili ste pisani odgovor a ne usmeni ovdje?  

Jesam dobro shvatio? 

 

 DAVORKA MOSLAVAC FORJAN: 

 - Pa svakako pisano očitovanje. Međutim, ako kolega Jaić misli da nešto može usmeno 

reći… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Usmeno. Dobro. Izvolite pročelniče. Pročelnik Jaić, izvolite, imate riječ. 

 

 DEJAN JAIĆ: 

 - Hvala gospodine predsjedniče.  

 Uvažene zastupnice i zastupnici, gospodine gradonačelniče, zamjenici, 

 Pa ono što mogu reći samo vezano uz provedbu mjere obavezne kontrole mikročipiranja 

pasa na području Grada Zagreba da u ovom trenutku po našem dogovoru se priprema pismeno 

očitovanje, pismeni dopis prema vama tako da budete konkretno o brojkama i obaviješteni što 

je na konkretnom terenu. 

 Međutim, mogu reći da je iznenađujuće dobro… Ono što smo očekivali čak se 

iznenađujuće dobro na terenu pokazalo da većina naših sugrađana je provela svoje obvezno 
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mikročipiranje koji su vlasnici svojih pasa. Naravno bilo je nekakvih manjih problema ali to je 

izuzetno malo. 

 Ono što treba također naglasiti da smo i proveli sastanke sa udrugom Prijatelji životinja 

i da kroz koordinacijsku Radnu skupinu zaštite životinja također kontroliramo i pratimo te u 

narednom razdoblju će biti i Program mjera vezano za mikro… tj. za sprječavanje napuštenih 

pasa na području Grada Zagreba pred ovom Skupštinom. Tako da evo uskoro ćete imati pisani 

dokument vezano do sada što je provedeno na samom terenu. 

 Ono što osobno mogu reći da sam isto jako zadovoljan na ono što je od strane 

Komunalnog redarstva na samom terenu i zatečeno. Hvala. 

 


